



Protokoll medlemsmöte den 20 oktober 2024

§1 Mötets öppnande

Sten Malmroth förklarade mötet öppnat och hälsade alla deltagare välkomna.

§2 Val av ordförande

Sten Malmroth valdes till mötets ordförande.

§3 Val av sekreterare

Malin Paepke, Annika Lysell valdes till sekreterare.

§4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst

Ja

27 medlemmar närvarande, se bilaga.

§4 Val av justeringspersoner samt rösträknare

Katrin Karnblad och Anita Skoglund valdes

§5 Godkännande av dagordning

Ja

§7 Information från styrelsen

a. förslag till riktlinjer på konflikthantering

genomgång av förslag på värdegrund för Lerums Brukshundklubb, en förbättring tillkom på vänskap, Vi hjälper varandra i stället för vänner hjälper varandra.

Värdegrunden kommer att läggas upp på hemsidan under policy samt publiceras i stugan. Instruktionen för konflikthantering är en sammanfattning och anpassning av SBKs policies i konflikthantering skickas ut till alla för kommentarer. Tas upp därefter i styrelsen och publiceras på vår hemsida.

b. ekonomisk rapport

Klubben har god ekonomi

Vi är 401st medlemmar idag. Har varit 409st som mest

§8 Information från sektorer

a/ Utbildning

Vakant plats föreläsningsansvarig, ingen anmälde intresse

Instruktörsutbildning kommer starta i november på Lerums bk.

Tips för att få folk att hitta brukshundklubben är att lägga visitkort från Lerums bk, hos tex veterinärer och hundshopar samt reklam på olika websidor, det skulle även främja ungdomsverksamheten. Budskapet var att vi måste synliggöra oss mer på alla möjliga forum.

b/ Tävling: Bruks, Lydnad, Specialsök, Agility, Rally

Diskussion.

Hur gör vi med tävlingar där vi ej har några medverkande från klubben (eller träningsgrupper), som drar mycket funktionärer och går med stor förlust för klubben?



Vi diskuterade frågan. Styrelsen fattar beslut om vilka tävlingar som ska arrangeras 2025. Ekonomin för svensk skyddet skall vi fortsätta att diskutera med distriktet, idag en stor kostnad för arrangörer inom distriktet då vi har få figuranter inom distriktet.

c/ Rasutveckling: MH, Utställning
RUS har beskrivit alla MH för i år.

Inget att rapportera från utställning men är planerad för nästa år.

§9 Information från kommittéer

a/ Anläggning

Vad gäller för nyttjande av planer?

Alla våra planer är till för alla våra medlemmar.

Anita Skoglund lämnade förslag på en ny inhägnad, dels för att stoppa grisarna och för att få en ny inhägnad. För styrelsen att organisera en projektgrupp.

Vägen kommer att åtgärdas inom ca 14 dagar, delen från den nybyggda arbetsvägen fram till vår stora parkering.

b/ Trivsel/kök

Mer folk behövs

Vi behöver en grundläggande skriftlig beskrivning vad det innebär att ha köket på tävling etc. Ett förslag som framkom var att de olika tävlingsgrenarna också ansvarar för att köket är tillsatt under tävling.

Presentation städschema

Ett städschema håller på att tas fram för alla medlemmar som har nycklar.

Två personer per vecka. En beskrivning kommer att finnas med vilka uppgifter som ingår. Det startar i januari 2025. Synpunkt att det även behöver städas under semesterveckorna, alltså inget uppehåll under sommarveckorna.

c/ PR & Info

Styrelsen håller på och renser på hemsidan behöver ta fram rutiner för hur hålla den uppdaterad

§10 Diskussionsfrågor

a. hur får vi fler funktionärer

Förslag håller på att tas fram för att öka intresset att vara funktionär.

§11 Övriga frågor

Förtydliga informationen på informationstavlan att det kan vara organiserad skotträning antingen torsdag eller lördag beroende på årstid men att det är tillåtet att skjuta både torsdag och lördag. Man informerar de som är på klubben innan man skjuter.

Valberedning bad samtliga att kontakta valberedningen med förslag på kandidater som kan ställa upp i styrelsen.

§12 Mötets avslutande



Sekreterare

Malin Paepke

Justeringsperson

Anita Skoglund

Ordförande

Sten Malmroth

Justeringsperson

Katrin Karnblad